
       

Møteprotokoll  
 
Utvalg: Nordreisa formannskap 
Møtested: Formannskapssalen, Rådhus 
Dato: 17.03.2022 
Tidspunkt: 09:00 – 13:20 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hilde Anita Nyvoll LEDER AP 
Sigrund Hestdal MEDL AP 
Tor-Arne Isaksen MEDL KRF 
Harald A. J. Evanger MEDL SP 
Anne Kirstin Korsfur MEDL FRP 
     
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Karl-Gunnar Skjønsfjell NESTL H 
Olaug Bergset MEDL SP 
 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Herborg Ringstad Karl-Gunnar Skjønsfjell H 
Ingen kunne møte Olaug Bergset SP 

 
 
Merknader 
Herborg Ringstad (H) var til stede fra sak PS 19/22. 
 
Kommunalsjef Dag Funderud, Angela Sodefjed og Siri Ytterstad, DMSleder Hanne-Marita 
Hansen deltok under deler av møtet.  
 
 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn      Stilling 
Jan-Hugo Sørensen 
Rita Toresen 

    Kommunedirektør 
    Økonomisjef  
 

  
 
 
 



 
 
Underskrift: 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er 
i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
______________________  _______________________ 
Tor-Arne Isaksen                                                        Anne Kirstin Korsfur 
 
______________________  _______________________ 
Leder Hilde Nyvoll           Møtesekretær Jan-Hugo Sørensen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



                                        Saksliste 
 
Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

PS 17/22 Referatsaker   
RS 13/22 Oppdatert referat fra eiermøte Ymber 14.02.2022  2020/1040 
PS 18/22 Forespørsel om opsjon og leie hus Skarpsno  2021/877 
PS 19/22 Mottak av flyktninger fra Ukraina  2022/264 
PS 20/22 Mulighetsstudie - Arctic Link 

 
 
Orienteringer: 

 Handlings- og økonomiplan 2023-2026 

 2022/100 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

PS 17/22 Referatsaker 

Saksprotokoll i Nordreisa formannskap - 17.03.2022  
 

Behandling: 
Referatsaker enstemmig tatt til orientering. 

Vedtak: 
Referatsaker tatt til orientering 
 
 

PS 18/22 Forespørsel om opsjon og leie hus Skarpsno 

Saksprotokoll i Nordreisa formannskap - 17.03.2022  
 

Behandling: 
Ann Kirstin Korsfur fremmet følgende forslag: saken utsettes til neste formannskapsmøte for å 
få klarhet i leieforhold, næringsforhold. 
 
Det ble først stemt over utsettelsesforslaget. 1 stemte for og 4 stemte imot. Forslaget falt derved.  
 
Det ble deretter stemt over innstillingen. Innstilingen fikk 4 stemmer for og 1 stemte imot. 
Innstillingen vedtatt.   
 

Vedtak: 
Formannskapet viser til henvendelse fra Kventeateret og godkjenner at det inngås bruksavtale 
fra 1.august 2022 til 31.desember 2023, med mulighet for forlengelse.  
 
Kompensasjon for bruk settes til kroner 9000 pr mnd.  
 
Nordreisa kommune tilbyr en midlertidig husleieavtale fram til 31.07.2022 med dagens 
leieboere i boligen. 
 

PS 19/22 Mottak av flyktninger fra Ukraina 

Saksprotokoll i Nordreisa formannskap - 17.03.2022  
 

Behandling: 
Formannskapet fremmet følgens felles tilleggsforslag: Nordreisa kommune viser til forespørsel 
fra IMDI av 04.03.2022 om bosetting av flyktninger. Nordreisa kommune er positiv til å øke 
antall bosatte. Formannskapet ber kommunedirektøren kartlegge boligkapasiteten, 
språkarbeidsplass og mulig oppdimensjonering av de kommunale tjenestene. 



Saken fremmes for kommunestyret 05.05.2022 for endelig behandling. 
 
Forslaget enstemmig vedtatt. 
  

Vedtak: 

 Formannskapet godkjenner at kommunedirektøren bygger opp nødvendig kapasitet på 
tjenester innenfor helse, barnehage, skole og integrering i forhold til mottak av flyktninger 
fra Ukraina. 

 Kommunedirektøren forbereder særskilt budsjettreguleringssak til førstkommende 
kommunestyre. 

 Nordreisa kommune viser til forespørsel fra IMDI av 04.03.2022 om bosetting av 
flyktninger. Nordreisa kommune er positiv til å øke antall bosatte. Formannskapet ber 
kommunedirektøren kartlegge boligkapasiteten, språkarbeidsplass og mulig 
oppdimensjonering av de kommunale tjenestene. 

 Saken fremmes for kommunestyret 05.05.2022 for endelig behandling. 

 

PS 20/22 Mulighetsstudie - Arctic Link 

Saksprotokoll i Nordreisa formannskap - 17.03.2022  
 

Behandling: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
Nordreisa kommune vil arbeide målrettet for å posisjonere kommunen best mulig i forhold til 
dette prosjektet. 
 
På bakgrunn av det skal oppdraget til Visjona AS utvides til å posisjonere kommunen som 
aktuelt ilandføringssted overfor prosjekteieren Cinia og Bredbåndsfylket Troms AS. Den 
økonomiske rammen for utvidelsen er på inntil kr. 50.000. 
 
 


